
‘Hoe houden we het verenigingsleven 
in Lisse b(l)oeiend?’ 
Lisse organiseert verenigingsdag in Floralis 
Op maandagavond 14 november wordt in Floralis een verenigingsdag, of eigenlijk verenigingscongres georganiseerd in Lisse. Dit 
gebeurt voor het eerst. Bestuurders van alle verenigingen, van sport tot geloofsgemeenschappen en van scouting tot cultuur, 
worden door de gemeente uitgenodigd te komen praten over de vraag: ‘Hoe houden we het verenigingsleven in Lisse bloeiend en 
boeiend? 

Het initiatief vloeit voort uit het raadsakkoord ‘Samen voor Lisse’. Verenigingen zijn van groot belang voor bewoners van Lisse. Ze vormen 
een belangrijke verbindende schakel binnen de gemeenschap. Op deze raadspagina vertellen wethouder Riet Austie (Welzijn & Sport) en de 
raadsleden Frank Mélotte (CDA) en Rob Veldhoven (NieuwLisse) over het doel van de verenigingsdag. 

Riet Austie: Bent u zelf 
actief in een vereniging?
“Ik ben een echt 
verenigingsmens. Ik ben 
jarenlang bestuurder geweest 

bij Hisalis, de hockeyclub. Dus ik weet uit 
eerste hand dat we in Nederland en zeker 
ook in Lisse een uniek verenigingsleven 
hebben. Dat willen we behouden. De 
voorzieningen die we hebben willen we 
ook behouden. Juist daarom is er volgens 
ons behoefte aan een moment waarop 
de verenigingen met elkaar en met de 
gemeente in contact kunnen komen.” 

Riet Austie: Daarom een verenigingsdag?
“Inderdaad. Met dit evenement willen we 
verenigingen met elkaar in contact brengen. 
Zodat ze van elkaar kunnen leren. En we 
willen heel graag van verenigingen horen 
welke wensen zij hebben, wat de gemeente 
voor hen zou kunnen betekenen.” 

Wat zou dat kunnen zijn?
“We gaan heel goed luisteren. We werken 
er in elk geval aan om de toegang tot 
de gemeente heel laagdrempelig te 
maken. En ik kan me voorstellen dat veel 
verenigingen niet weten dat er een enorm 
ondersteuningsaanbod is van bijvoorbeeld 
NOC-NSF en andere sportbonden. Dus 
dat zullen we zeker onder de aandacht 
brengen.” 

Wat moet er volgens u gebeuren om het 
verenigingsleven bloeiend te houden? 
“Ik denk dat we veel meer kunnen bereiken 
met dezelfde inspanningen als we allemaal 
ietsje verder kijken dan onze eigen tegel. 
Neem het initiatief van De Spartaan, die 
overdag training geven aan ouderen. 
Met meer van zulke initiatieven en meer 

samenwerking kunnen we volgens mij het 
voorzieningenniveau in het dorp op een 
hoog peil houden!” 

Frank Melotte: Bent u zelf 
actief in een vereniging? 
“Ongeveer een derde van 
de Nederlanders doet op 

wekelijkse basis iets voor een vereniging 
en daar ben ik er inderdaad een van. Ik heb 
lang in het parochiebestuur gezeten en 
ben nu ook nog actief als vrijwilliger voor 
Stichting Schuldhulpmaatje. Ik vind dat altijd 
heel waardevol. Als ik kijk naar Lisse denk 
ik dat we een mooi verenigingslandschap 
hebben. Maar dat staat wel onder druk.” 

Hoe komt dat?
“Verenigingen hebben het natuurlijk 
heel moeilijk gehad in de coronatijd. 
Verenigingen worden kwetsbaar als er 
minder vrijwilligers zijn en bijvoorbeeld 
minder mensen die in een bestuur willen 
gaan zitten. Nu zorgen de stijgende 
energieprijzen voor acute problemen. Mij 
lijkt het daarom goed als de verenigingen 
elkaar meer op zoeken en dat de gemeente 
daarin de helpende hand toesteekt.” 

Daarom een verenigingsdag? 
“Als CDA zijn we heel blij dat de 
verenigingsdag in het raadsakkoord is 
opgenomen en er nu ook echt komt. 
We zien de verenigingsdag als een blijk 
van waardering voor alle vrijwilligers in 
Lisse. Het is een goede manier om van de 
verenigingen te horen wat zij willen. Stel dat 
een vereniging een nieuw veld of iets nodig 
heeft in de toekomst, dan kan de gemeente 
daar nu misschien al rekening mee houden 
bij het onderhoud. Ook is het belangrijk 
om het laagdrempeliger te maken om 

subsidies en vergunningen aan te vragen. 
Als we elkaar goed begrijpen, valt er al veel 
winst te behalen. En het is ook bedoeld om 
verenigingen van elkaar te laten leren.” 

Wanneer vindt u het evenement een 
succes?
“Ik zou blij zijn als het leidt tot een 
vervolg. Dat zou namelijk betekenen dat 
de verenigingen, van de sportclubs tot de 
geloofsgemeenschappen, samen verder 
willen praten over de toekomst van het 
verenigingsleven. En dan hopelijk niet alleen 
samen praten, maar ook samen werken om 
te blijven zorgen voor een bloeiend Lisse.” 

Rob Veldhoven: Bent u zelf 
actief in een vereniging? 
“Ik heb zelf nooit op een 
paard gezeten, maar ik 

ben al jaren actief in de paardensport in 
Lisse. Ik zit nu nog in het bestuur van de 
Harddraverij Vereniging Lisse (HDV). Dat 
is hartstikke leuk om te doen en het is 
hartstikke goed voor een mens. Geloof mij 
maar, vrijwilligerswerk voor een vereniging 
doet wonderen voor je kennis en kunde 
en je leert er mensen kennen. Verenigen 
betekent niet voor niks samen doen. Dus 
het is ook maatschappelijk belangrijk: tegen 
eenzaamheid. Helaas gaat het niet met alle 
verenigingen even goed.” 

Daarom een verenigingsdag? 
“Ja, het is goed om aandacht te geven aan 
verenigingen en ze in het zonnetje te zetten. 
Je ziet dat meer mensen individueel gaan 
sporten, sommige verenigingen krimpen 
en hebben moeite om de organisatie 
helemaal rond te krijgen. Daarom denk 
ik dat zeker de kleinere verenigingen wel 
kunnen leren van grotere. En ook van 

Gemeenteraad Lisse
De gemeenteraad bestaat uit 19 

leden verdeeld over 6 fracties. Het 

raadspresidium bestaat uit de 6 

fractievoorzitters, voorzitters van de 

commissies en de burgemeester. Elke 

maand vergadert het presidium over 

de concept-agenda’s voor de raad en 

de commissies. Het raadspresidium 

houdt zich ook bezig met procedures 

en het functioneren van de raad in 

algemene zin. Voordat de raad besluit, 

worden de onderwerpen eerst in de 

commissie Maatschappij en Financiën en 

de commissie Ruimte en Infrastructuur 

besproken. De raadscommissie neemt 

geen besluiten, maar adviseert de raad.

Verenigingsdag
Maandag 14 november

Inloop om 18.30 uur

Start om 19.00 uur

Floralis Lisse 

Vraag van John de Bruin 
(NieuwLisse) 
De energie wordt steeds 
kostbaarder, zou het een idee 

zijn om de lichtvervuiling tegen te gaan, 
door lantaarnpalen ‘s nacht te dimmen, 
of op andere wijze uit of aan te zetten om 
tegelijkertijd dus energie te besparen? 

Antwoord van Coby van der 
Wiel (VVD) 
Een interessante vraag. Door 
natuur- en milieufederaties 
wordt hier aandacht voor 

gevraagd in ‘de Nacht van de Nacht’, in 
oktober. Lichtvervuiling kan mens en 
natuur ontregelen. Lichtvervuiling wordt 
vooral veroorzaakt in de grote steden en 
op plekken waar veel glastuinbouw is. In 
Lisse valt het gelukkig mee. Desondanks 
goed om er aandacht voor te hebben. 
Moet dan de openbare verlichting 

’s-nachts uit? En besparen we daardoor 
ook energie? Ik zou dan wel willen weten 
of het zinvol is. Nagenoeg overal hebben 
we de energiezuinige ledverlichting. 
Besparen we werkelijk veel energie als 
we deze openbare verlichting in de nacht 
uit doen? En hoe verhoudt dit zich dan 
tot het effect op veiligheid als je in het 
donker over straat moet? Ik kan me 
voorstellen dat dit voor veel mensen 
niet fijn voelt. En welk effect heeft het 
duister op crimineel gedrag? Maar ook, 
hoe zit het met de verkeersveiligheid? We 

hebben recentelijk kunnen zien dat het 
niet werken van de verkeerslichtinstallatie 
aan de Gladiolenstraat / Hyacinthenstraat 
mede debet geweest is aan een aantal 
vervelende ongevallen. 
Kortom: prima om met deze ideeën 
de discussie op gang te houden, want 
energiebesparing is essentieel. Maar wel 
de effecten ervan goed in kaart brengen 
en bij besluitvorming mee laten wegen. 

Van uw gemeenteraad
De raad van Lisse is er voor u. Als raadsleden verdiepen we ons in onderwerpen die spelen 
in onze gemeente, gaan we in gesprek met inwoners, met ondernemers en met elkaar en 
nemen besluiten. Op deze pagina leest u meer over het werk van de raad en lichten we 
zaken uit die op dit moment onze aandacht hebben.

Estafettevraag

Aanmelden voor de digitale 
nieuwsbrief?
U kunt deze nieuwsbrief ook digitaal 
ontvangen. Stuurt u dan een e-mail 
naar griffie@lisse.nl.

Agenda
•	 Commissie Maatschappij en 

Financiën, woensdag 12 oktober
•	 Commissie Ruimte en Infrastructuur, 

donderdag 13 oktober
•	 Fractieberaden, maandag 17 oktober
•	 Raadsvergadering, donderdag  

20 oktober

elkaar. Meer samenwerking biedt echt 
wel voordelen denk ik en ik denk ook dat 
meer samenwerking nodig zal zijn om de 
voorzieningen in Lisse op peil te houden.” 

Waarom is dat zo? 
“In onze fractie van NieuwLisse hebben 
we hier al langer discussie over. De kas 
van de gemeente is leeg. Dus de vraag 
wordt actueler of – en in hoeverre – de 
gemeenschap moet betalen voor de sport 
van bepaalde groepen. Dan lijkt het me in 
elk geval verstandig om heel goed te kijken 
waar de verenigingen elkaar sterker kunnen 
maken. En dat kan echt.” 


